



Competitor Bulletin 2 December 3, 2021

2.1 Detailed Event information

Due to last minute changes to the event, the distribution of the routebook and recce schedule has been delayed. We expect to send this to the teams by the end of this coming weekend. The schedule and maps in bulletin 2 are correct with the exception of the finish and stop for Gem-Falcon express which has moved 400m further down the road, lengthening the stage. The start for Falcon-Gem Express is in this new location as well.

Printed copies of all documents will be provided to the teams at registration.

En raison de changements de dernière minute apportés à l'événement, la distribution du carnet de route, et de l'horaire de reconnaissance a été retardée. Nous prévoyons de l'envoyer aux équipes d'ici la fin du week-end prochain. L'horaire et les cartes du bulletin 2 sont corrects à l'exception de l'arrivée et de l'arrêt pour Gem-Falcon express qui s'est déplacé de 400 m plus loin, allongeant l'étape. Le départ de Falcon-Gem Express se trouve également dans ce nouvel emplacement.

Des copies imprimées de tous les documents seront fournies aux équipes lors de l'inscription.

2.2 Provisional Start Order

The Provisional Start Order is attached to this bulletin. Teams looking for changes to the start order should forward their request with all available supporting documentation to the Clerk of the Course at Clerk@BigWhiteRally.com

L'ordre de départ provisoire est joint à ce bulletin. Les équipes à la recherche de modifications à l'ordre de départ doivent transmettre leur demande avec tous les documents justificatifs disponibles au directeur de course à Clerk@BigWhiteRally.com

2.3 Registration

Entry numbers and local public health orders now allow for pass through indoor registration at the Gem Lake Warming Hut. Please cooperate with marshals, be mindful of crowding and maintain physical distancing as much as possible. Masks are mandatory in the warming hut.

Les numéros d'inscription et les ordonnances de santé publique locales permettent désormais de passer par l'enregistrement à l'intérieur du refuge Gem Lake Warming. Veuillez coopérer avec les commissaires, faire attention à la surpopulation et maintenir autant que possible une distance physique. Les masques sont obligatoires dans la hutte chauffante.

2.4 Arrival at Gem Lake

For teams arriving early to the resort, please park large trucks and trailers at the Service Area. Use the space to the left (West) side as you drive into of the Gem Lake warming hut overnight. The right (East) side of the lot should remain clear for service/control setup on Thursday, or Friday if there is significant snowfall.

Pour les équipes arrivant tôt au complexe, veuillez garer les gros camions et remorques à l'aire de service. Utilisez l'espace sur le côté gauche (ouest) lorsque vous entrez dans la hutte de réchauffement de Gem Lake pendant la nuit. Le côté droit (est) du terrain doit rester libre pour l'installation de service/contrôle le jeudi ou le vendredi s'il y a des chutes de neige importantes.

2.5 Regional Rally

Regional 1 on Saturday is officially titled Black Forest Regional Rally. Regional 2 on Sunday is officially titled Snow Ghost Regional Rally

Le régional 1 de samedi est officiellement intitulé Rallye régional de la Forêt-Noire. Le Regional 2 dimanche est officiellement intitulé Snow Ghost Regional Rally

2.6 Community Support - BWWR, WCRA and Merritt

We will have a cash donation jar at registration to collect donations for the town of Merritt, which has been severely affected by recent weather events. The organizers will be selecting front lines local organization(s) to support, based on their relationships with Merritt locals, likely within the Indigenous community. Please contact Jennifer (jennifer@rallybc.com) with any questions.

Nous aurons un pot de dons en espèces lors de l'inscription pour collecter des dons pour la ville de Merritt, qui a été gravement touchée par les récents événements météorologiques. Les organisateurs sélectionneront les organisations locales de première ligne à soutenir, en fonction de leurs relations avec les habitants de Merritt, probablement au sein de la communauté autochtone. Veuillez contacter Jennifer (jennifer@rallybc.com) pour toute question.

2.7 Globe Cafe Rally Breakfast

The Globe Cafe is opening very early Saturday and Sunday 0600 to provide food service before the event starts. Please see the attached information details. We encourage you to take advantage of this option arranged especially for our event schedule.

Le Globe Café ouvre très tôt samedi et dimanche à 6h00 pour fournir un service de restauration avant le début de l'événement. Veuillez consulter les informations détaillées ci-jointes. Nous vous encourageons à profiter de cette option arrangée spécialement pour notre calendrier d'événements.

Keith Morison

Clerk of the Course
2021 Big White Winter Rally

2021 Big White Winter Rally
Provisional Start Order Dec 3, 2021

Driver	Co-Driver	SF	Entered	National	Regional	D/C	Car	Team
1 André Leblanc	CARS-N René Leblanc	CARS-N 84.45	N - -	O4WD 1	- -		Subaru Wrx	LEBLANC3
2 Marc-André Brisebois	CARS-N Marie-France Desmara	CARS-N 78.74	N - -	O4WD 1	- -		Subaru Tr	testracing
3 Sam Albert	- Krista Skucas	ARA 77.81	N - -	O4WD 3	- 5		Subaru Wrx Sti	Sam Albert Rally
4 Kyle Tilley	- Alessandro Gelsomino	ARA 77.60	N - -	O4WD -	- -		Ford Fiesta	Era Motorsport
5 Frank Sprongl	CARS-N Alan Ockwell	CARS-N -	N - -	O4WD 2	- -		Subaru Wrx	Fourstarmotorsport
6 Nicholas Spencer	CARS-N David Ma	CARS-N 64.96	N R R2	O4WD 2	O4WD 2		Subaru Wrx	Subaru of Lethbridge
7 Graham Bruce	CARS-N Martin Burnley	CARS-N 64.51	N R R2	O4WD 3	O4WD 2		Mitsubishi Evo	Flashpoint Rally
8 David Clark	ARA Jamie Willetts	CARS-N 63.83	N R R2	O2WD 3	O2WD 3		Bmw M3	Clark Rally Empire
9 Nick Wood	CARS-N Jennifer Daly	CARS-N 60.30	N R R2	O2WD 4	O2WD 4		Datsun 1200	KRR Kamloops race & rally
10 Wim Van Der Poel	CARS-N Bryan Lord	CARS-N 58.67	N R R2	O2WD 2	O2WD 2		Ford Fiesta R2T19	Cronus Rally
11 Eric Grochowski	CARS-N Shayne Peterson	CARS-N 35.53	N R R2	O2WD 2	O2WD 2		Ford Fiesta R2	Way She Goes Boys
12 Larry Clark	RA Robert Gobright	ARA 40.63	N R R2	O2WD 4	O2WD 4		Bmw M3	CRE
13 David Barg	CARS-N Matt Lunde	CARS-N 43.98	N R R2	P4WD 5A N	P4WD 4 N N		Subaru Wrx	Siege Weapon Rally
14 Rob Behan	CARS-N Rob Jackett	CARS-N 36.02	N R R2	P4WD 5B N	P4WD 4 N N		Subaru Wrx Sti	1000turnsonce
15 Geoff Sandvoss	CARS-R Kj Miller	RA 0.00	R R2	-	P4WD 6 N N		Subaru Impreza 2.5Rs	FightMSR
16 Ian Fry	CARS-R Wesley Haas	CARS-R 0.00	R R2	-	O4WD 6 N N		Subaru Legacy	Warrior Rallysport

National: Class, Seed, N=Novice Championship Eligible (CARS License Holders Only)

Regional: Class, Seed, Novice Driver, Novice Co-Driver

*ARA Speed Factor

**Assigned Speed Factor

Globe Café, Tapas & Trattoria: Earlybird Rally Breakfast

Saturday 10th and Sunday 11th December 2021, 6am-8am

(Dine in or To-Go)

Globe Mountain Bun

Bonanza bacon, fried egg, greens, sliced tomato, aged cheddar, garlic aioli, served on a potato scallion bun, with tricolour smashed potato hash and fresh fruit

OR

Globe Garden Bun (vegan)

Chickpea "omelet" with peppers & mushrooms, served on a potato scallion bun with greens, sliced tomato, vegan cheese & housemade vegan mayo, with tricolour smashed potato hash & fresh fruit.

Racer Price of \$12 per person (+tax & grat), or \$14 (+tax & grat) including drip tea or coffee

Full coffee bar open with freshly baked scones, pastries and muffins to go from \$3, plus all speciality espresso coffees

All Big White Rally racers and volunteers entitled to 10% off all regular breakfast & brunch menu items when showing their ID, from 8am onwards